



مدرسة الإبداع البريطانية ذ.م.م

CREATIVE BRITISH SCHOOL

2020/3/5

أولياء الأمور الأعزاء :

تحية طيبة وبعد :

الموضوع : إيقاف مؤقت للدراسة داخل المدارس في إمارة ابوظبي :

أهمية صحة وسلامة طلابنا في المقام الأول .

وكجزء من التدابير الاحترازية التي اتخذتها أدك للوقاية من فايروس كوفيد 19 ، سيبدأ الطلاب عطلة الربيع مبكرا لمدة أسبوعين وذلك من الأحد المقبل 8 مارس 2020 حتى 19 مارس 2020 .

ومن يوم الأحد 22 مارس سيبدأ طلابنا التعليم عن بعد وذلك سيكون من خلال صف دراسي عبر الإنترنت باستخدام Google Classroom . وسنعلمكم بتفاصيل كيفية ذلك لاحقاً وسيكون للمواد الأساسية ، من المهم أن يحرص أولياء الأمور على إتمام الطلاب لجميع المهمات التي يحددها المعلم من خلال الصف الدراسي عبر الإنترنت ليستطيع الطالب اللحاق بالمنهج عند إعادة فتح المدارس للطلاب للدراسة العادية ، وسيتم احتساب الدرجات على تلك المهمات التي يقوم بها الطالب عن طريق الإنترنت .

سيتم إعلامكم بموعد إعادة فتح المدارس للطلاب لإكمال الدراسة العادية .

ستتواجد الهيئة الإدارية في المدرسة من تاريخ 2020/3/8 إلى 2020/3/19 من الساعة 8:00 صباحاً حتى 2:00 . وسيتم الرجوع لساعات العمل العادية بعد ذلك .

سيتم موافاتكم بأية تحديثات أو معلومات إضافية عندما يصل للمدرسة أي تعميم رسمي و ذلك بإرسال رسالة نصية لأولياء الأمور تحتوي على رابط ما يتم نشره على موقع المدرسة .

إذا كنتم تشعررون بانكم بحاجة لمزيد من التوضيح فالرجاء التواصل مع المدرسة .

نحن نعمل بجد لضمان استعداد طلابنا لامتحانات كامبرج الخاصة بهم .

و نتمنى للجميع السلامة

مديرة مدرسة الإبداع البريطانية

كارين روبنسون .

K. Robinson



An Initiative Of

pace
EDUCATION

P.O.B: 91791,
Abu Dhabi, UAE,
Tel.: +971 2 552 3700, Fax: +971 2 552 8200,
E: info@cbsabudhabi.com, www.cbsabudhabi.com



مدرسة الإبداع البريطانية ذ.م.م

CREATIVE BRITISH SCHOOL

5th March, 2020

Dear Parents,

Good morning.

Subject: Temporary Suspension of Schools in the Emirate of Abu Dhabi.

The safety health and wellbeing of our students is our top priority.

As part of precautionary measures taken by ADEK in the wake of COVID-19, **students will be on holidays for the next two weeks, 8th to 19th March (Spring Break).**

Starting Sunday, 22nd March students' education will continue through an online classroom using Google Classroom. You will be sent details of how this will work. All core subjects will continue to be taught. It is important that parents ensure that students complete all work that is set by the teachers so that they are not disadvantaged when school reopens and normal classes resume. Work that the students submit will be assessed and grades entered.

You will be notified of when school will resume.

Administrative staff will remain on duty at school during the suspension period. Office hours will be 8:00am to 2:00pm from Sunday, 8th March to Thursday, 19th March and normal office hours after that time.

Updates will be provided as information becomes available. These will be posted on the school website and an SMS link will be sent to all parents.

Please contact the school if you need anything clarified.

We will be working hard to see that our students are ready for their Cambridge exams.

Regards,


Karen Robinson



An Initiative Of



P.O.B: 91791,
Abu Dhabi, UAE,
Tel.: +971 2 552 3700, Fax: +971 2 552 8200,
E: info@cbsabudhabi.com, www.cbsabudhabi.com